

EN

Guidelines for the Importation of Live Pet Animals to the Philippines

FOR DOGS AND CATS

1. Apply for an import permit with the Animal Health Division (AHD), Bureau of Animal Industry (BAI) by writing a letter addressed to the BAI director containing the following information:

- a. species and breed of animal
- b. sex, color and number of pets
- c. expected date of arrival

The BAI address and contact number is:

Animal Health Division*
Bureau of Animal Industry
Visayas Avenue, Diliman, Quezon City, Philippines
Telephone no. (632) 928 2743; Fax no. (632) 928 2836
Website: www.bai.da.gov.ph

**Always inquire for new rates on inspection fees*

2. If the number of animals to be brought to the Philippines exceeds five, the animals have to be inspected at quarantine site.
3. Issuance and inspection fees are 50 pesos and 165 pesos for the first two heads and 220 pesos for each succeeding head, respectively. Payment may be made upon arrival at the Veterinary Quarantine Unit, Ninoy Aquino International Airport.
4. A valid health certificate (issued shortly before shipment) from the country of origin must be presented upon arrival.

The permit is good for 2 months. Extension for another month may be requested before the permit's expiry date.

FOR EXOTIC ANIMALS

1. Apply for an import permit as in A, number 1.
2. Arrange schedule with AHD for inspection of the quarantine site.
3. A CITES certification issued by the Parks and Wildlife Bureau shall be presented.
4. Issuance and inspection fees are 40 pesos and 10 to 50 pesos per head (depending on the size of the animal), respectively.
5. A valid health certificate from the country of origin shall be presented upon arrival.

Plant Quarantine Services:
Bureau of Plant Industry
612 San Andres, Malate, Manila
Tel. No.: (632) 404 0409
Fax. No.: (632) 521 7650 Email: bpinir@info.com.ph

The permit is good for 2 months. Extension for another month may be requested before the permit's expiry date.

DE

Richtlinien für die Einfuhr lebender Haustiere auf die Philippinen

FÜR HUNDE UND KATZEN

1. Beantragen Sie bei der Animal Health Division (AHD) des Bureau of Animal Industry (BAI) eine Einfuhrgenehmigung, indem Sie einen Brief an den Direktor des BAI schreiben, der die folgenden Informationen enthält.

- a. zur Art und Rasse des Tieres;
- b. zum Geschlecht, zur Farbe und zur Anzahl der Tiere; und
- c. zum voraussichtlichen Ankunftsdatum

Adresse und Telefon-Nr. des BAI lauten:

Animal Health Division*
Bureau of Animal Industry
Visayas Avenue, Diliman, Quezon City, Philippinen
Tel: (632) 928 2743; Fax: (632) 928 2836
Website: www.bai.gov.ph

** Bitte erkundigen Sie sich nach den jeweils gültigen Gebühren für die Begutachtung*

2. Wenn die Zahl der einzuführenden Tiere mehr als fünf beträgt, müssen die Tiere in der Quarantäne begutachtet werden.

3. Die Gebühren für die Ausstellung und die Begutachtung betragen 50 Pesos und 165 Pesos für die ersten beiden Tiere bzw. 220 Pesos für jedes weitere Tier. Die Zahlung kann bei der Ankunft in der Quarantäne-Station des Ninoy Aquino international Airport erfolgen.

4. Bei der Ankunft muss ein gültiges Gesundheitszeugnis, welches im Ursprungsland (kurz vor der Reise) ausgestellt worden ist, vorgelegt werden.

Die Einfuhrgenehmigung ist zwei Monate gültig. Die Verlängerung um einen weiteren Monat muss beantragt werden, bevor die Genehmigung ausläuft.

FÜR EXOTISCHE TIERE

1. Beeintragen Sie eine Einfuhrgenehmigung wie in A, No. 1 beschrieben.
2. Vereinbaren Sie mit dem AHD einen Termin für eine Begutachtung in der Quarantäne-Station.
3. Ein CITES-Zertifikat des Parks and Wildlife Bureau muss vorgelegt werden
4. Die Gebühren für die Ausstellung und die Begutachtung betragen 40 Pesos und 10 bis 50 Pesos pro Tier, je nach Größe des Tieres.
5. Bei der Ankunft muss ein gültiges Gesundheitszeugnis des Ursprungslandes vorgelegt werden.

Plant Quarantine Services
Bureau of Plant Industry
612 San Andres, Malate, Manila
Tel: (632) 404 0409
Fax: (632) 521 7650 Email: bpinir@info.com.ph

Die Einfuhrgenehmigung ist zwei Monate gültig. Die Verlängerung um einen weiteren Monat muss beantragt werden, bevor die Genehmigung ausläuft.